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مقام معظم رهبری: 
 انقلاب اسلامی ثمره اجابت 

دعوت بعثت است
وظیفه دولت  ها قطع کمک های سیاسی و عدم ارسال 

کالاهای مصرفی به رژیم صهیونیستی است 

مقام معظم رهبری در دیدار مسئولان و کارگزاران نظام، 
سفرا و نمایندگان کشورهای اسلامی و جمعی از اقشار 
مختلف مردم، اجابت دعوت و بعثت نبوی را باعث رشد و 
سعادت دنیوی و اخروی خواندند و با اشاره به حادثه تلخ 
غزه و ادامه جنایت های رژیم صهیونیستی گفتند: مصیبت 
غزه، مصیبت بشریت است و نشان می دهد نظم کنونی 
جهانی کاملاً باطل و غیرقابل دوام است و از بین خواهد 
رفت. حضرت آیت ا... خامنه ای در این دیدار با تبریک عید 
مبعث به ملت ایران و همه مسلمانان، بعثت را مبارک ترین 
و بزرگ ترین حادثه تاریخ بشریت خواندند و گفتند: با بعثت 
پیامبر اعظم، نسخه کامل و نهایی و همیشگی سعادت 
دنیوی و اُخروی بشر ارائه شد. ایشان سربرآوردن بعثت در 
محیط ظلمانی و سراسر کجی و انحراف جاهلیت و آشکار 
شدن نشانه های انحراف و سقوط در همه تمدن های 
بزرگ آن روز جهان را حادثه ای خارق العاده برشمردند و 
افزودند: برنامه بعثت باز کردن راه ارتباط بشر محصور در 
چارچوب تنگ مادی با عالَم غیب و اولوهیت یعنی ایمان و 
سپس تزکیه انسان یعنی تعالی و رشد دادن او از طریق رفع 
نواقص و زدودن زشتی ها، بدی ها و باطل است. حضرت 
گیر برای اصلاح امور  آیت ا... خامنه ای، تزکیه را حرکتی فرا
فرد و جامعه در همه ابعاد سیاسی، اقتصادی و اجتماعی 
و نفی انواع بی عدالتی و فاصله های طبقاتی خواندند و 
گفتند: تزکیه، زمینه تعلیم انسان و جامعه را فراهم می کند 
تا با غنی سازی جامعه از لحاظ معرفت و معنویت، انسانِ 
تراز اسلام ساخته شود. ایشان با استناد به آیات قرآن 
کرم را امری جاری و دائمی برای  کریم، بعثت و دعوت نبی ا
کنون نیز پیغمبر  گفتند: هم ا همه زمان ها دانستند و 
کرم)ص( در حال تعلیم و تزکیه است یعنی همچنانکه آن  ا
روز مردم را به دوری از بت ها دعوت کردند امروز نیز همان 
خطاب و دعوت وجود دارد. مقام معظم رهبری، مبارزه 
با نفس و شکستن بت هواهای نفسانی را اولین گام در 
کرم خواندند و افزودند: اینکه برخی  اجابت دعوت پیامبر ا
می گویند برای اصلاح دنیا، اول باید خود و جامعه خود را 
اصلاح کنید حرف درستی است چرا که نشان دادن ارائه 
یک نمونه اصلاح شده به دنیا موجب جذب دیگران به 
آن نمونه و الگو می شود. ایشان تحقق انقلاب اسلامی را 
نتیجه اجابت پیام بعثت و دعوت امام بزرگوار از طرف مردم 
خواندند و گفتند: در ادامه هم مردم ما به توفیق و فضل 
پروردگار حرکت خود را در مسیر درست ادامه داده اند و تا 
هر زمان که اجابت دعوت پیغمبر ادامه داشته باشد، رشد 
و پیشرفت که فقط هم رشد معنوی و اُخروی نیست ادامه 
دارد و می توان به بهترین نمونه زندگی دنیوی و اُخروی 

دست یافت. 

   راه حل پایان بحران غزه کنار کشیدن قدرت های 
بزرگ جهانی 

و  ظلم  رواج  به  اشاره  با  خامنه ای  آیت ا...  حضرت 
، رهایی از این وضع و بهبود  حق کشی در جهان امروز
زندگی مردم دنیا را در گرو اجابت دعوت پیامبر و استفاده 
از تزکیه و تعلیم نبوی دانستند و افزودند: مسئولیت ما 
خودسازی و نشان دادن اداره کشور بر اساس الگوی 
اسلام است که در این زمینه موفقیت هایی داشته ایم که 
در دنیا تأثیرگذار بوده و البته کوتاهی هایی هم داشته ایم. 
مقام معظم رهبری در بخش دیگری از سخنانشان با 
را مصیبت دنیای  آن  به استمرار مصیبت غزه،  اشاره 
اسلام و بلکه همه بشریت، و نشان دهنده اوج بطلان نظم 
کنونی جهانی خواندند و خاطرنشان کردند: امروز آمریکا، 
انگلیس و بسیاری از کشورهای اروپایی و دنباله روهای 
رژیم  خون آلوده  به  و  جنایتکار  دست های  پشت  آنها 
صهیونیستی قرار دارند که از همین جا می توان فهمید 
کنونی جهان نظمی باطل و غیرقابل دوام است  نظم 
و  بیمارستان  بمباران  ایشان،  رفت.  خواهد  بین  از  و 
کشتار نزدیک به ۳۰ هزار تن از مردم غزه را باعث رسوایی 
فرهنگ و تمدن غربی دانستند و افزودند: پشت سر این 
کمک های سیاسی آمریکا  جنایت ها پول، تسلیحات و 
است و همچنان که خود صهیونیست ها اعتراف کردند 
بدون تسلیحات آمریکایی یک روز هم قادر به ادامه جنگ 
نبودند بنابراین آمریکایی ها نیز مجرم و مسئول این حادثه 
تلخ هستند. حضرت آیت ا... خامنه ای راه حل پایان بحران 
کشیدن قدرت های بزرگ جهانی و طرفدار  کنار  غزه را 
غرب از این قضیه خواندند و گفتند: مبارزان فلسطینی 
خود قادر به اداره میدان هستند همچنان که تا امروز 
نیز با اداره صحنه، ضربه سختی به آنها وارد نشده است. 
کید بر اینکه وظیفه دولت  ها قطع کمک های  ایشان با تأ
کالاهای  ارسال  عدم  و  تسلیحاتی  تبلیغاتی،  سیاسی، 
مصرفی به رژیم صهیونیستی است، خاطرنشان کردند: 
وظیفه ملت  ها فشار آوردن به دولت ها برای انجام این 
، رئیس جمهور  وظیفه بزرگ است. در ابتدای این دیدار
اعظم  بعثت، تجلی  اینکه حادثه  بیان  با  در سخنانی 
بزرگ ترین نعمت خداوندی یعنی نعمت هدایت است، 
کرم)ص( به یگانه پرستی را توأم با دعوت  دعوت پیامبر ا
به اندیشه ورزی، عدالت و ارزش های الهی برشمرد و با 
گفت: اجابت  اشاره به تقارن دهه فجر با عید مبعث، 
 ، دعوت امام خمینی به بندگی خدای متعال و مبارزه با فقر
فساد و تبعیض از طرف مردم ایران جلوه ای از اجابت پیام 
، همچنین نسل کشی و  بعثت نبوی است. رئیس جمهور
کودک کشی در غزه را موجب رنگ باختن تمام ادعاهای 
کارآمدی  حقوق بشری قدرت های غربی و نشانه آشکار نا
سازمان های بین المللی دانست و افزود: یقین داریم خون 
شهدای غزه و فلسطین، پایان رژیم صهیونیستی و نظم 
ناعادلانه کنونی را رقم خواهد زد. آقای رئیسی، سیاست ها 
و برنامه های داخلی دولت را در جهت گسترش عدالت، 
جبران عقب ماندگی ها و بهبود وضع اقتصادی خواند 
کید کرد: تنها راه حل مشکلات، تکیه بر اراده داخلی  و تا
، نگاهی به دست  است و دولت برای حل مسائل کشور

بیگانگان ندارد. 

خبـــــر

 بودجه صدا و سیما و حکایت
 پسر حاجی!

نظام پرداخت حقوق سازمان صدا و سیما 
کشوری  از نظام پرداخت حقوق لشکری و 
تبعیت نمی کند، برای مثال، بنده که به عنوان 
گوینده ارشد صدا و سیما با ۲۳ سال سابقه و با 
مدرک ارشد مرتبط هستم از فیش حقوق ۲۰ 
میلیون تومانی برخوردارم که با کسورات حدود 
گر بنده  ۱۶ میلیون تومان دریافتی دارم، یعنی ا
با همین مدرک در سازمان های دیگری که 
کشوری حقوق  با نظام پرداختی لشکری و 
پرداخت می کنند کار می کردم اقلا دو برابر این 
عدد را دریافت می کردم، این معضلی است 
که در تمام سطوح سازمان صدا و سیما، از 
مدیر گرفته تا خدمات دیده می شود. از این 
رو بیشتر کارکنان این سازمان مجبور هستند 
که دو جا کار کنند، یعنی یک نفر که مثلا در 
رادیو جوان کار ارتباطات یا هماهنگی برنامه 
را انجام می دهد ناچارا در رادیوهای دیگر نیز 
فعالیت می کند تا درآمد مکفی داشته باشد. 
۱۳ ساعت در اداره حضور  ۱۲ تا  یعنی باید 
کند و با توجه به سختی  کار  داشته باشد و 
کار و هماهنکی های مربوطه فرد مستهلک 
می شود و این موضوع خطا را در سیستم بالا 
می برد. البته در سالیان گذشته نیز همواره این 
داستان وجود داشته است. در زمانی که بنا 
شد آقای ضرغامی سازمان را ترک کنند، ایشان 
برای جبران مافات یک افزایش حقوق را مدنظر 
قراردادندکه متاسفانه انقدر پرداخت های 
سازمان عقب بود که این اتفاق اصلا به چشم 
نیامد. سازمان صدا و سیما خیلی عائله مند 
است و گمانم ما شاغلان آن با بازنشسته ها 
نزدیک به ۵۰ تا ۶۰ هزار نفر هستیم و بودجه 
حقوق و بازنشستگی و سایر خدمات رقم کلانی 
است، اما این فقط یک بخش ماجراست، 
ک آنجاست که اغلب کاربلدها را حذف و  دردنا
کار را به دست کارنابلدها سپرده اند و در نتیجه، 
برنامه ای تاثیرگذار که امکان تولید با ۵ میلیون 
کنون با هزینه دقیقه ای ۱۵  تومان را داشت، ا
میلیون تومانی به کارنابلدها تولید می شود. 
به این نکته، بیفزایید، بد حسابی مسئولان 
صدا و سیما با نیروهای بدنه سازمان، مثلا، من 
و تهیه کننده ای که سه سال پیش در برنامه 
جام جم کارکردیم، برنامه ای ساختیم که هم 
جایزه گرفت و هم دستور ادامه ساخت آن 
، مبلغ قرارداد را پرداخت  داده شد، اما هنوز
نکرده اند. از سوی دیگر واحد بازرگانی سازمان 
در زمان آقای مهدوی مهر کاربلد و با محوریت 
منافع سازمان اداره می شد و خود ایشان 
مجموعه را مدیریت می کردند، متاسفانه پس 
از آمدن تیم جدید، آقای مهدوی مهر را از آنجا 
رفتند. و همه پول هایی که تامین کرده بودند، 
از سوی تیم جایگزین، پیشخور شد و الان 
واحد بازرگانی با چالش مواجه است و تمام 
شرکت هایی که با صدا و سیما کار می کنند از 
سازمان طلبکار هستند. این یک دومینو است 
گر به من پول  که سازمان می آید و می گوید ا
ندهید ریزش خواهم داشت و راست می گوید. 
در مورد تولید محتوا باید در نظر داشته باشیم 
الان مسئولین شبکه سه ما بعد از کلی آزمون 
و خطا با این رهنمود حضرت آقا که فرمودند 
مخاطب شما ریخته است دوباره رفته اند آقای 
گلزار و آقای رضویان را آورده اند تا مخاطب 
جذب کنند، در حالی که امثال این برنامه ها 
و این آقایان نمی توانند مخاطب جذب کنند 
زیرا این محتوای برنامه است که باید مخاطب 
جذب کند. محتوایی که الان آقای رضویان 
به عنوان مجری درشبکه سه روی آنتن می برد 
کند؟ یا اینکه  چه مخاطبی می تواند جذب 
اقای گلزار را بیاورند و به اذعان خودشان شبی 
چند صد میلیون پول به ایشان بدهند تا مجری 
یک برنامه شود، چقدر می تواند اعتماد متزلزل 
شده مخاطبان به صدا و سیما را ترمیم کند؟ در 
بخش خبر هم سازمان صدا و سیما مرجعیت 
خود را از دست داده، تحول منفی ای که علت 
غیرحرفه ای  سیاستگذاری های  آن،  اصلی 
آن، خروج  و سوای  و ضدکارشناسی است 
نیروهای مجرب هم در آن بی تاثیر نبوده است، 
مثلا، الان آقای مرتضی حیدری کجا هستند و 
چرا ناچار شده برود و زودتر خودش را بازنشست 
کند؟ مسئولان فعلی سازمان، راه خود را ادامه 
می دهند. این رسانه در زمان آقای ضرغامی که 
بنده خودم بیش ترین توبیخ و تنبیه و چالش 
شغلی را آن برهه داشتم، قوی بود و پشت 
نیروهایش می ایستاد، در آن زمان هنرمندان 
اصرار و برخی، التماس می کردند که بیایند و 
روی آنتن های صدا و سیما، برنامه اجرا کنند. 
صدا و سیمای فعلی می خواهد همان کژراهه را 
ادامه دهد. خلاصه اینکه با این افزایش بودجه 
شاید ۱۰ تا ۲۰ درصد حقوق کارکنان سازمان 
تغییر  مقداری  است  ممکن  و  یابد  افزایش 
مثبت ایجاد شود ولی ریشه مشکلات این است 
که بودجه سازمان به درستی هزینه نمی شود 
و سازمان مانند داستان پسر حاجی اداره 
می شود، حاجی ۱۰ تومان درآمد دارد و ۱ تومان 
۱ تومان هم  هزینه می کند ولی پسر حاجی 
درآمد ندارد و ۱۰ تومان خرج می کند. متاسفانه 
در حال حاضر این پول اشتباه هزینه می شود 
بنابراین، جهش بودجه مصوب مجلس هم 
موجب افزایش مخاطب صدا و سیماو جلب 

رضایت آنان نخواهد شد. 
شنبه، ۲۱ بهمن ۱4۰۲

 دیدگاه شما درباره رویکردی که اصلاح طلبان نسبت 
به انتخابات مجلس آینده در پیش گرفته اند چیست؟

اما من  را ببخشند،  باید بنده  دوستان اصلاح طلب 
معتقدم منفعل بودن در  شأن اصلاح طلبی نیست. من 
کنم نیز با  که قصد داشتم در انتخابات ثبت نام  زمانی 
برخی از بزرگان دیدار کردم و آنجا اعلام کردم خواسته اصلی 
تندروها این است که اصلاح طلبان در انتخابات حضور 
پیدا نکنند. به نظر می رسد حیات و ممات این عده این 
است که اصلاح طلبان در حاشیه قرار داشته باشند. در 
گر اصلاح طلبان در  شرایط کنونی عده ای عنوان می کنند ا
انتخابات ثبت نام می کردند تایید می شدند. به همین دلیل 
نیز من معتقدم اصلاح طلبان باید در انتخابات حضور پیدا 
گر تایید نمی شدند به مردم می گفتند که ما  می کردند و ا
آمدیم اما تایید صلاحیت نشدیم و به همین دلیل شرایط 

حضور در انتخابات را نداریم. 

   این اتفاق در انتخابات گذشته برای اصلاح طلبان 
رخ داد و همین رویکرد را در پیش گرفتند. آیا تکرار چنین 
رویکردی و نتیجه نگرفتن سبب بی اعتباری یک جریان 

سیاسی در بین مردم نمی شود؟
من بر این باور هستم که اصلاح طلبان وطن پرستان 
واقعی هستند و باید آماده رفتن روی مین باشند. روی 
ک است و باید خطرهای آن را به جان  مین رفتن هم خطرنا
خرید. چطور آقای پزشکیان و علی مطهری ثبت نام کردند 
گر اصلاح طلبان در انتخابات  و در نهایت تایید نیز شدند. ا
حضور موثر داشته باشند و این نکته را به جامعه القا کند 
کمیت  که حضور آنها ایثار بزرگی است و درس بزرگی به حا
خ می داد و اصلاح طلبان در  خواهد دا باید این اتفاق ر
انتخابات حضور پیدا کنند. ما باید به مردم بگوییم که 
آمده ایم خدمتگزار واقعی شما باشیم و مشکلات شما را 
حل کنیم. ما باید به مردم بگوییم ما حاضریم برای حل 
مشکلات شما جان بدهیم. این نکته برای مردم حائز 
گر اجازه حضور در انتخابات به ما داده نشود  اهمیت است. ا
اهمیت ندارد. آن چه اهمیت دارد این است که ما آمادگی 
خود را برای خدمتگزاری به مردم نشان بدهیم. در گذشته 
فیلتر سخت تری برای انتخابات وجود داشت این در حالی 
است که پیش بینی ما این است که شرایط برای انتخابات 
مجلس دوازدهم تغییر خواهد کرد و چهره های مختلفی 
در انتخابات حضور خواهند داشت. من معتقدم ما در 
همه حال باید در صحنه حضور داشته باشیم. در شرایط 
کنونی جریان اصلاحات به همراه جریان اعتدال گرا و جریان 
اصولگرایان واقعی وطن پرست باید در کنار هم باشند و 

شرایط را به شکلی جلو ببرند که در نهایت تندروها نتوانند 
کثریت را در اختیار داشته باشند.  در مجلس آینده ا

   اصولگرایان به چه آرایشی در انتخابات حضور 
پیدا خواهند کرد؟ آیا جریان خالص ساز اجازه می دهد 

اصولگرایان به وحدت دست پیدا کنند؟
بوده اند.  منافقین  سازی  خالص  جریان  بنیانگذار 
منافقین در دهه۵۰ شمسی دست به خالص سازی در 
بین خود زدند و بسیاری از چهره های مطرح خود را حذف 
کردند. از سوی دیگر همه کسانی که امروز خود را اصولگرا 
می نامند اصولگرا نیستند و بلکه امروز این تندروها هستند 
جریان  می کنند.  فعالیت  اصولگرایی  جریان  نام  به  که 
گر قصد داشته باشد در آینده همین رویه و  خالص ساز ا
استراتژی را ادامه بدهند خودشان به دست خودشان نابود 
خواهند شد. امروز به نام خالص سازی بسیاری از بچه های 
گر به سابقه اصلاح طلبان نگاه  انقلاب دلسرد شده اند. ا
کنیم بسیاری از آنها سوپر انقلابی بوده اند.برخی از آنها از 
دیوار سفارت آمریکا بالا رفته اند و برخی نیز جز فرماندهان 
جنگ تحمیلی به شمار می رود. به همین دلیل آنها نیز از 

جمله بچه های انقلاب به شمار می روند. 

   جریان اعتدال گرا چه نقشی در انتخابات آینده 
میداندار  می تواند  جریان  این  آیا  داشت؟  خواهد 

انتخابات آینده باشد؟
جریان اعتدال گرا می تواند این نقش را ایفا کند و شرایطی 
را فراهم کند که تندروها نتوانند در مجلس آینده حضور 
داشته باشند. در شرایط کنونی حزب اعتدال و توسعه 
نگاه گسترده، عمیق و آینده نگرانه ای به انتخابات دارد 
و پای کار انقلاب ایستاده اند. برای این جریان پای کار 
انقلاب ایستادن در اولویت است و به همین دلیل به 
که نتیجه انتخابات در نهایت  کار ندارند  این موضوع 
چه خواهد بود. این جریان با این رویکرد که پای نظام و 
کثری در  انقلاب ایستاده به دنبال این است مشارکت حدا
انتخابات آینده صورت بگیرد. جریانی که در مقابل جریان 
اعتدالی قرار دارد جبهه پایداری است که به دنبال این 
است که اعتدال گرایان در انتخابات حضور پیدا نکنند. در 
واقع جریان تندرو هیچ جریانی را در مقابل خود نمی بیند 
که در یک مشارکت حداقلی در  و به دنبال این است 
نهایت دوباره وارد مجلس شود. در شرایط کنونی ما باید 
بدانیم دشمن چه می خواهد و در مقابل عکس آن را 
عمل کنیم. در شرایط کنونی دشمن به دنبال دلسردی 
و عدم حضور مردم در انتخابات است. جریان تندرو نیز 

همین را می خواهد و به دنبال شرایطی است که مشارکت 
کثری در کشور شکل نگیرد. نمی توان شرایطی را در  حدا
نظر گرفت که یک جریان خوب حرف می زند، اما خروجی 
عملی که انجام می دهد چیز دیگری باشد. در شرایط 
کنونی بخشی از جامعه از دولت ناراحت هستند. کمترین 
دولتی که به جامعه ایثارگری توجه داشته همین دولت 
بوده و به همین دلیل جامعه ایثارگری از ایشان رضایت 
ندارد. این در حالی است که بهترین دوران توجه به جامعه 
ایثارگری در زمان دولت آقای خاتمی بود. در آن زمان 
بهترین خدمات به جامعه ایثارگری داده شد. نباید اجازه 
بدهیم کسانی که برای نظام و انقلاب زحمت نکشیده اند 
و حتی یک چک برای نظام نخورده اند امروز برای بچه های 
گر قرار است در خانه بنشینیم از  انقلاب تصمیم بگیرند. ا
ابتدا نباید با این انقلاب همراهی کنیم. این در حالی است 
که ما از ابتدا با انقلاب بوده ایم و در شرایط کنونی حق 

دلسرد شدن نداریم. 

   جریان اعتدالی از این ظرفیت برخوردار است که برای 
همه مناطق کشور لیست انتخاباتی بدهد؟

روی این موضوع کار شده و جریان اعتدالی از این ظرفیت 
برخوردار است. این در حالی است که در حزب اعتدال و 
توسعه به عنوان جریانی که مدعی اعتدال گرایی است به 
روی همه دلسوزان نظام و انقلاب باز است. من فکر می کنم 
انتخابات آینده انتخابات خوبی خواهد شد و بچه های 
انقلاب و کسانی که برای این انقلاب زحمت کشیده اند 
وارد صحنه خواهند شد. در دو سال گذشته بسیاری از 
بچه های انقلاب به دلیل اینکه در دولت آقای روحانی 
مسئولیت داشتند خانه نشین شده اند. مردم می دانند که 
گر خدا نکرده اتفاقی برای این انقلاب رخ بدهد ایران چهل  ا
تکه خواهد شد. به همین دلیل نیز ما باید پای این انقلاب 
بمانیم. به همین دلیل نیز تنها جریانی که می تواند انقلاب 

را حفظ کند اعتدال است. 

   به چه میزان احتمال ائتلاف حزب اعتدال توسعه و 
کارگزاران سازندگی وجود دارد؟

در جریان اعتدالی به روی همه دلسوزان نظام و انقلاب 
باز است. ما حزب کارگزاران را افرادی منطقی می دانیم و بر 
این باور هستیم که شرایط به شکلی است که همه کسانی 
که به دنبال اعتلای کشور هستند می توانند با هم متحد 
شوند. امروز باید به این نکته توجه کنیم که جریان مقابل 
اعتدال گرایی به دنبال چیست؟ بدون تردید جریان مقابل 
به دنبال دلسردی مردم و حضور حداقلی است. به همین 
دلیل باید تلاش کرد یک انتخابات پرشور برگزار شود تا 
دلسوزان واقعی نظام فرصت پیدا کنند در صحنه انتخابات 

حضور پیدا کنند. 

»آرمان ملی«- احسان انصاری: دکتر غلامعلی جعفرزاده نماینده سابق مجلس شورای اسلامی و عضو شورای مرکزی 
حزب اعتدال و توسعه مهمان روزنامه »آرمان ملی« بود. جعفرزاده در گفت وگو با »آرمان ملی« به مهم ترین چالش ها 
و فرصت های انتخابات مجلس شورای اسلامی پرداخت. وی بر این باور است که: » در گذشته فیلتر سخت تری برای 
انتخابات وجود داشت این در حالی است که پیش بینی ما این است که شرایط برای انتخابات مجلس دوازدهم تغییر 
خواهد کرد و چهره های مختلفی در انتخابات حضور خواهند داشت. من معتقدم ما در همه حال باید در صحنه حضور 
داشته باشیم. در شرایط کنونی جریان اصلاحات به همراه جریان اعتدال گرا و جریان اصولگرایان واقعی وطن پرست 
کثریت را در اختیار  باید در کنار هم باشند و شرایط را به شکلی جلو ببرند که در نهایت تندروها نتوانند در مجلس آینده ا

داشته باشند.« در ادامه ماحصل این گفت وگو را می خوانید. 

غلامعلی جعفرزاده در گفت وگو با »آرمان ملی«: 

همه کسانی که خود را اصولگرا 
می نامند اصولگرای واقعی نیستند

منفعل بودن در  شأن اصلاح طلبی 
نیست

بسیاری از بچه های انقلاب به دلیل حضور در 
دولت روحانی خانه نشین شده اند

جریان اعتدال گرا 
می تواند میداندار 
انتخابات باشد

اصلاح طلبان باید آماده 
روی مین رفتن باشند

از  در دو سال گذشته بسیاری 
بچه های انقلاب به دلیل اینکه در 
مسئولیت  وحانی  ر آقای  دولت 
داشتند خانه نشین شده اند. مردم 
می دانند که اگر خدا نکرده اتفاقی 
برای این انقلاب رخ بدهد ایران چهل 
تکه خواهد شد. به همین دلیل نیز 
ما باید پای این انقلاب بمانیم   و تنها 
یانی که می تواند انقلاب را حفظ  جر

کند اعتدال است 

من معتقدم منفعل بودن در  شأن اصلاح طلبی نیست. من زمانی که قصد داشتم در 
رگان دیدار کردم و آنجا اعلام کردم خواسته اصلی  انتخابات ثبت نام کنم نیز با برخی از بز
وها این است که اصلاح طلبان در انتخابات حضور پیدا نکنند. به نظر می رسد حیات و  تندر

ممات این عده این است که اصلاح طلبان در حاشیه قرار داشته باشند

 سعید توکلی
مجری باسابقه صدا و سیما


